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Zpráva Okresní odborné rady Historie a muzejnictví za rok 2a22

Vážené hasičky, hasiči, vážení hosté.

Okresní odborná rada Historie a muzejnictví byla svolána vedoucím
Pavlom Herda* 2x, a tc 26. L.Zú27.aL4.L2?*ZZ"Zaseďá,r:íse kcnaly
v Muzeu Boskovicka na Hradní ulici v Boskovicích.

Tímtg bych chtěl poděkovat řediteli Muzea a našemu členu rady p.

Romanovi Malachovi za poskytnuté prostory k jednání.

Z pragramu zasedání rady ze dne 26. 1. ZúZZ - zhodnotili jsme

činnost odborné rady 7"a r. 2a2l, projednali jsme plán práce na r.

Za22 a další různé.

Z roku ZazI - činnost odborné rady byla zásadně poznamenána

epidemickou situací. Řada veřejných akcí byla zrušena včetně
v minulosti plánovaných akcí OORHaM.
Z roku 2a2'Z * návrh na vytvoření tabla zaslouži|ých hasičů

- návrh realizace Hasičského dne
7různých -vedoucí rady podal informaci o plánovaných blízkých

akcích OORHaM, např. HASPARTY ve Vyškově, Hasičské slavnosti
Litoměřice.

Následovala diskuze o možnosti zřízení hasičského muzea. lnformace
o jednáních, která proběhla v roce 2a2L ve snaze zřídit muzeum
v budově na ulici Svatopluka Čecha v Boskovicích. V minulosti
jednáno se zástupci JmK, se zástupci města Boskovice i se současným
provozovatelem objektu. Bohužel nebyla získána shoda na možné
realizaci záměru. Hledání místa pro budoucí muzeum však
pokračovalo.

V současné době je zvažováno zrealizovat muzeum za pomoci OÚ a

SDH v Benešavě u Boskovic.



Dne 14. L2.2077 se uskutečnilo druhé zasedání odborné rady

v prostorách Muzea tsoskovicka * na svóm jednání byla zhodnocena
činnost odborné rady v roce 2022. V plánu v roce 2a22 byla realizace
Hasičského dne. Mělo se jednat o zásadní akci, jejichž součástí mělo
být i setkání hasičů seniorů okresu Blansko. Po předloženítéto
velkolepé akce vedoucím odborných rad na W OSH Blansko, VV OSH

Blansko bylo rozhodnuto akci odložit na rok ZO23.

Dále následovala inťormace o účasti na 7 výstavách s tématikou
hasičských historických předmětů. Výstavy byly doplněny krátkým
stručným výkladem o historii hasičstva. Výstavy se konaly na

požádánísborů, které v roce slavily založenísvého sboru na našem

okrese. Dvě z nich by|y prezentovány v Olomouckém kraji.

Jsem rád, že i ze statutu vedoucího OORHaM OSH B|ansko jsem

nabídl kus historie široké veřejnosti.

K návrhu realizace Hasičského dne v roce 2a23 - oslovit Městys
Jedovnice, zda by byla u nich realizace možná a za jakých podmínek.

S výsledky oslovení městyse opětovně informovat W OSH Blansko.

Představa o akcije asi taková - představení historické i současné
techniky, výstava hasičských předmětů a výzbroje, ukázky hasičské
činnosti (zásahy na zemi i na vodní hladině}. Samozřejmě program lze

různě modifikovat, rozšířit nebo doplnit.
Dále bych Vás chtěl informovat, že p. Habala z SDH Šebetov požádal o
uvolnění z OORHaM. Této žádosti bylo vyhověno.

Tímto bych chtěl poděkovat členům OORHaM za jejich práci

v odborné radě.

Děkuji za pozarnost.

Zpracoval a přečetl vedoucí OORHaM Pavol Herda

Sdružení hasičů Čech, Moravy a Slezska
okesni sdrúeni hasičů Blansko

Sadová 2
678 01 Blansko
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